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KF § 1   DNR KS 2024/59  

 
Allmänhetens frågestund 
 
Inga frågor har inkommit till dagens frågestund. 
______ 
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KF § 2  DNR KS 2023/111 
KS § 14   
 
Svar på medborgarförslag angående belysning vid 
återvinningstationen i Od 

 
Sammanfattning 
2023-03-02 inkom ett medborgarförslag om att sätta upp belysning vid 
återvinningsstationen i Od. Kommunfullmäktige överlämnade genom § 55/2023- 
03-06 ärendet till kommunstyrelsen för beredning. Kommunstyrelsen lämnade i 
sin tur genom § 93/2023-04-24 vidare ärendet till samhällsbyggnadsnämnden för 
beredning. 
 
Samhällsbyggnadsförvaltningen har varit i kontakt med Herrljunga Elektriska 
AB som avråder från installation av solcellsanläggning samtidigt som de 
bedömer att investeringskostnaden för en fast installation blir över 100 tkr. Från 
och med 2027 kommer kommunen ha en skyldighet att samla in allt 
förpackningsmaterial fastighetsnära och beläggningen på kommunens 
återvinningsstationer blir då högst oklar. Samhällsbyggnadsförvaltningen 
bedömer med grund i detta att det inte är ekonomiskt försvarbart att genomföra 
en investering om 100 tkr i en anläggning där kommunen inte äger marken. 
 
Beslutsunderlag 
Samhällsbyggnadsnämnden § 101/2023-12-06 
Kommunstyrelsen § 93/2023-04-24 
Kommunfullmäktige § 55/2023-03-06 
Medborgarförslag inkommet 2023-03-02 
 
Förslag till beslut  
Samhällsbyggnadsnämndens förslag till beslut 

• Medborgarförslaget avslås. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om samhällsbyggnadsnämndens förslag till beslut antas och 
finner att så sker. 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

1. Medborgarförslaget avslås.  
______ 
 
I kommunfullmäktige frågar ordföranden om kommunstyrelsens förslag till beslut 
antas och finner att så sker.  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 

1. Medborgarförslaget avslås.  
______ 

 
 Expedieras till: 

För kännedom till: 
Förslagsställaren 
Samhällsbyggnadsnämnden 
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KF § 3  DNR KS 2023/331 
KS § 12 
 
Svar på motion om att öka samarbetet gällande väg 181 
 
Sammanfattning 
Den 5 september 2023 inkom en motion från Moderaterna genom gruppledare 
Gunnar Andersson (M) om att kommunen skyndsamt ska söka kontakt med 
angränsande kommuner och med Skaraborgs kommunalförbund för att 
gemensamt arbeta för en fortsättning av väg 181 från Bergagärde mot Vårgårda 
och E20. Hösten 2023 fick kommunen information om att Automotive 
Components Floby (AC Floby) fått i uppdrag att montera elmotorer åt Volvo, 
och att delar av leveranserna mellan Göteborg (Volvo) och Floby/Falköping (AC 
Floby) skulle ske med lastbil på väg 181, vilket skulle öka belastningen från 
tunga fordon på aktuell sträcka. Med anledning av den förväntade ökade 
belastningen på vägen har förvaltningen tagit kontakt med Boråsregionen, 
Sjuhärads kommunalförbund, för att få hjälp att lyfta frågan gentemot 
Trafikverket och Västra Götalandsregionen. Trafikverket och Sjuhärads 
kommunalförbund har visat stor förståelse för behovet av åtgärder på väg 181 
och undersöker vilket utrymme det finns att göra åtgärder inom ramen för 
befintlig plan. Mot denna bakgrund föreslår förvaltningen att motionen beviljas, 
så att förvaltningen får ett uppdrag att fortsätta den dialog som redan inletts. 

 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse i ärendet daterad 2023-12-05 
Kommunfullmäktige § 136/2023-09-11 
Motion inkommen 2023-09-05 
 
Förslag till beslut 
Förvaltningens förslag till beslut: 

• Motionen beviljas. 
 

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förvaltningens förslag till beslut antas och finner att så 
sker. 

 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige  

1. Motionen beviljas. 
_____ 
 
I kommunfullmäktige bifaller Mats Palm (S) kommunstyrelsens förslag till beslut 
 
Ordförande frågar om kommunstyrelsens förslag till beslut antas och finner att så 
sker. 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 

1. Motionen beviljas. 
______ 
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KF § 4  DNR KS 2023/158 
KS § 13 
 
Svar på motion avseende markreservation och eventuell avyttring 
 
Sammanfattning 
2023-03-21 inkom Gunnar Andersson (M) och Ove Severin (KD) med motion 
om att villkora en option om förvärv av nödvändig mark för byggande av ishall 
eller multisporthall enligt tidigare inkomna medborgarförslag. Motionärerna 
anger att markreservationen bör göras under en period av 1–3 år. 
Medborgarförslag om ishall i Herrljunga kommun inkommit 2022-06-08 avslogs 
i kommunfullmäktige genom § 94/2023-06-20. Medborgarförslag om en ny 
multisporthall i Herrljunga kommun inkommit 2023-06-16 bereds för närvarande 
av kultur- och fritidsutskottet. Kommunen har genom en markanvisning 
möjlighet att ge en byggherre under en begränsad tid ensamrätt att förhandla med 
kommunen om förvärv av mark. Medborgarförslaget handlar om att uppföra en 
multiaktivitetshall på del av fastigheten Björken 10. Innan förvärv av fastigheten 
är möjlig skall byggherren presentera en långsiktig ekonomisk kalkyl och lösning 
för hur byggnationen skall finansieras samt hur driften skall finansieras. Om 
byggherren och kommunen inte kommer överens om formerna och villkoren för 
överlåtelse av fastigheten äger kommunen rätt att återta markanvisningen utan 
någon rätt till ersättning för bolaget. Markanvisningen föreslås skrivas på 12 
månader med möjlighet till förlängning om godtagbara skäl föreligger. 
 
Beslutsunderlag 
Samhällsbyggnadsnämnden § 108/2023-12-06 
Kommunstyrelsen § 232/2023-12-11 
Kommunfullmäktige § 75/2023-04-04 
Motion inkommen 2023-03-21 
 
Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadsnämndens förslag till beslut: 

• Motionen beviljas. 
• Markanvisning skrivs på 12 månader för en multiaktivitetshall på del av 

fastigheten Björken 10. 
 

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om samhällsbyggnadsnämndens förslag till beslut antas och 
finner att så sker. 

 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige  

1. Motionen beviljas. 
2. Markanvisning skrivs på 12 månader för en multiaktivitetshall på del av 

fastigheten Björken 10. 
_____ 
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Fortsättning KF § 4 
 
I kommunfullmäktige bifaller Gunnar Andersson (M) kommunstyrelsens förslag till 
beslut. 
 
Ove Severin (KD) bifaller kommunstyrelsens förslag till beslut. 
 
Ordförande frågar om kommunstyrelsens förslag till beslut antas och finner att så 
sker. 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 

1. Motionen beviljas. 
2. Markanvisning skrivs på 12 månader för en multiaktivitetshall på del av 

fastigheten Björken 10. 
______ 

 
 
 
 
 
  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
  

 



      SAMMANTRÄDESPROTOKOLL  
  Sammanträdesdatum   Sid. 

KOMMUNFULLMÄKTIGE   2 2024-02-19   8 
 

       Digital justering      Utdragsbestyrkande 

 
KF § 5  DNR KS 2023/206 
KS § 15 
 
Svar på motion om att nyttja järnvägsstationens ena sida som 
reklamplats för näringsliv och kommun 
 
Sammanfattning 
Carin Martinsson (M) inkom 2023-04-28 med motion om att den tomma sidan av 
stationshuset i Herrljunga används som reklamplats för näringsliv och för 
kommunen. Reklamplatsen ska enligt motionären generera ett stort syfte med vad 
kommunen har att erbjuda och motionären föreslår att de inkomster som 
genereras av reklamplatsen ska tillfalla Stiftelsen Herrljunga industrilokaler som 
ska använda dessa medel för att underhålla och utveckla stationen. 
Kommunfullmäktige beslutade genom § 88/2023-05-08 att överlämna motionen 
till kommunstyrelsen för beredning. 
 
Stiftelsen Herrljunga industrilokaler äger stationshuset och motionen skickades 
därför 2023-06-22 på remiss till stiftelsen. 2023-11-27 inkom stiftelsen med 
remissvar i vilket de anger att Stiftelsen Herrljunga industrilokaler sedan 
ombyggnationen av stationshuset haft önskemål om att använda den tomma sidan 
av byggnaden som reklamplats. Stiftelsen har dock till följd av dels skadegörelse 
på byggnaden, dels på grund av motstånd från flera parter inte för avsikt att driva 
ärendet vidare men planerar att utreda möjligheter och kostnader framledes. Då 
stiftelsen inte avser driva ärendet i nuläget föreslår förvaltningen att motionen 
avslås. 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse i ärendet daterad 2023-11-23 
Remiss till Stiftelsen Herrljunga industrilokaler 2023-06-22 
Kommunfullmäktige § 88/2023-05-08 
Motion inkommen 2023-04-08 
 
Förslag till beslut 
Förvaltningens förslag till beslut: 

• Motionen avslås. 
 

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förvaltningens förslag till beslut antas och finner att så sker. 

 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige  

1. Motionen avslås. 
_____ 
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Fortsättning KF § 5 
 
I kommunfullmäktige frågar ordförande om kommunstyrelsens förslag till beslut 
antas och finner att så sker. 

 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 

1. Motionen avslås. 
______ 
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KF § 6  DNR KS 2024/60 
 
Information från revisionskollegiet 
 
Sammanfattning 
Jonny Gustafsson, revisorernas ordförande, informerar fullmäktige om följande: 

 
• Årets första revisionsmöte genomfördes den 26 januari. Nästa möte sker den 

21 februari. 
• Granskningen av kommunens fordon är klar och har skickats över till 

kommunstyrelsen och berörda nämnder. Svar väntas komma i slutet av 
mars. 

• Arbetet för vilka granskningar som ska göras under 2025 har påbörjats. 
• Lekmannarevisionen pågår för boksluten där möten med bolagen och 

Herrljunga industrilokaler är inplanerat under de kommande två veckorna. 
 

Informationen läggs till handlingarna. 
_____ 
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KF § 7  DNR KS 2024/1 
KS § 8 
 
Ny förbundsordning för Sjuhärads samordningsförbund 

 
Sammanfattning 
Förbundsordningen för Sjuhärads samordningsförbund ska anpassas och 
medlemmar har från juni till oktober inbjudits att lämna yttranden inför nytt 
förslag. Samordningsförbundet har nu reviderat och förtydligat det tidigare 
remissförslaget angående ny förbundsordning. Efter anpassning enligt inkomna 
synpunkter antog förbundsstyrelsen den 15 december 2023 ett formellt förslag till 
ny förbundsordning. Förslaget skickas nu till alla förbundsmedlemmar för beslut. 
För att ny förbundsordning ska träda i kraft behöver beslut om 
förbundsordningen fattas av fullmäktige i respektive medlemsregion och 
medlemskommun, ledningen för Försäkringskassan och ledningen för 
Arbetsförmedlingen, eller enligt respektive myndighets delegerade arbetsordning. 
Ny förbundsordning träder i kraft 2024-07-01. 
 
I samband med att den nya förbundsordningen träder i kraft ska varje 
medlemskommun representeras av en beslutande ledamot och en ersättare i 
styrelsen. Det kan innebära nyval för kommuner som i dagsläget har en 
representant utan ersättare. Uppgifter om att utse ledamöter finns i 12 § lag om 
finansiell samordning. Ledamöter och ersättare i förbundsstyrelsen utses av 
kommunfullmäktige, och det är ledamot eller ersättare i kommunfullmäktige som 
är valbara. 
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse i ärendet daterad 2024-01-17 
Följebrev från Sjuhärads samordningsförbund avseende ärende – beslut om ny 
förbundsordning 
Förslag till ny förbundsordning för Sjuhärads Samordningsförbund 
 
Förslag till beslut 
Förvaltningens förslag till beslut: 

• Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige: 
- Förslag till ny förbundsordning för Sjuhärads samordningsförbund 
godkänns. 
 

Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förvaltningens förslag till beslut antas och finner att så 
sker. 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

1. Förslag till ny förbundsordning för Sjuhärads samordningsförbund 
godkänns. 

______ 
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Fortsättning KF § 7  
 
I kommunfullmäktige frågar ordföranden om kommunstyrelsens förslag till beslut 
antas och finner att så sker. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 

1. Förslag till ny förbundsordning för Sjuhärads samordningsförbund 
godkänns. 

______ 
 

Expedieras till: Sjuhärads samordningsförbund 
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KF § 8  DNR KS 2024/2 
 
Val av ersättare till förbundsstyrelsen för Sjuhärads 
samordningsförbund 

 
Sammanfattning 
Herrljunga kommun är medlem i Sjuhärads samordningsförbund. Kommunen har 
sedan lång tid tillbaka haft en ledamot representerad i förbundsstyrelsen. Den 1 juli 
2024 kommer en ny förbundsordning att träda i kraft för Sjuhärads 
samordningsförbund. Varje medlemskommun ska då representeras både av en 
beslutande ledamot samt en ersättare i styrelsen. Herrljunga kommun har ingen 
utsedd ersättare vilket därmed behöver väljas av kommunfullmäktige. Personer som 
är valbara till uppdraget är ledamöter och ersättare i kommunfullmäktige. 
 
Representant som ledamot i förbundsstyrelsen har sedan flera år tillbaka varit 
ordföranden i socialnämnden. Det kan därmed anses vara naturligt att välja vice 
ordföranden i socialnämnden till ersättare i förbundsstyrelsen, förutsatt att personen 
i fråga också är ledamot eller ersättare i kommunfullmäktige. Magnus Lennartsson 
(SD) är vice ordförande i socialnämnden och tillika ersättare i fullmäktige varför 
han kan väljas till uppdraget som ersättare i förbundsstyrelsen. 

 
Beslutsunderlag 
Ordförandeskrivelse daterad 2024-02-01 
Beslut om ny förbundsordning Sjuhärads samordningsförbund 
 
Förslag till beslut 
Ordförandens förslag till beslut: 

• Som ersättare till förbundsstyrelsen för Sjuhärads samordningsförbund från 
2024-07-01 till 2026-12-31 väljs: Magnus Lennartsson (SD). 

 
 Beslutsgång 

Ordföranden frågar om ordförandens förslag till beslut antas och finner att så sker. 
 

KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 
1. Magnus Lennartsson (SD) väljs som ersättare till förbundsstyrelsen för 

Sjuhärads samordningsförbund från 2024-07-01 till 2026-12-31.  
______ 

 
 

  
  
 
 
 
 
 
 
 

Expedieras till: Sjuhärads samordningsförbund 
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 KF § 9  DNR KS 2023/416 

KS § 2 
 
Budget och verksamhetsplan 2024 för Boråsregionen Sjuhärads 
kommunalförbund 

 
Sammanfattning 
Direktionen för Boråsregionen Sjuhärads kommunalförbund beslutade den 8 
december 2023 att för egen del anta Budget och verksamhetsplan för 2024 samt 
att översända densamma till medlemskommunerna för godkännande. 
Direktionen beslutade även att ge kansliet två uppdrag under 2024: 

• Att se över finansieringsmodellen för medlemsavgiften till förbundet 
• Att se över långsiktig finansiering av Navet Science center gällande drift 

och investeringar 
 
Medlemsavgiften för år 2024 är beslutad till 78 kr/invånare (ca 741 tkr/år), varav 
41 kronor för finansiering av basverksamhet och 37 kronor är för finansiering av 
utvecklingsmedel. Denna medlemsavgift är oförändrat mot föregående år. 
Ytterligare finansieras gemensamma verksamheter med följande: 

• Business Region Borås med 6 kr/invånare (ca 57 tkr/år) 
• Gemensamma dataskyddsombud med en fast summa om 139 tkr/kommun 

samt en rörlig del per invånare (ca 203 tkr/år) 
• Vård- och omsorgscollege enligt avtal (ca 33 tkr/år) 
• Närvårdssamverkan finansieras med 6 kr/invånare (ca 57 tkr/år) 
• Navet Science center enligt avtal (ca 202 tkr/år) 
• Processledare avfallsplan fast avgift om 42 tkr samt en rörlig del (84 

tkr/år) 
 
Vård- och omsorgscollege och Närvårdskontoret finansernas av både 
medlemskommunerna och Västra Götalandsregionen. En avgift tillkommer för e-
arkiv i samverkan på 276 tkr som avser perioden från september 2024 till augusti 
2025. 

 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse i ärendet daterad 2024-01-15 
Boråsregionens Verksamhetsplan driftverksamhet 2024 
Boråsregionens Verksamhetsplan och budget 2024 
Protokollsutdrag § 121 2023-12-08 Verksamhetsplan och budget 2024 
Följebrev från Boråsregionen 
 
Förslag till beslut 
Förvaltningens förslag till beslut: 

• Kommunstyrelsen föreslår att kommunfullmäktige godkänner Budget och 
verksamhetsplan 2024 för Boråsregionen, Sjuhärads 
kommunalförbund. 
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Fortsättning KS § 2 
 
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förvaltningens förslag till beslut antas och finner 
att så sker. 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

1. Budget- och verksamhetsplan 2024 för Boråsregionen Sjuhärads 
kommunalförbund godkänns. 

______ 
 

I kommunfullmäktige frågar ordförande om kommunstyrelsens förslag till beslut 
antas och finner att så sker. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 

1. Budget- och verksamhetsplan 2024 för Boråsregionen Sjuhärads 
kommunalförbund godkänns.  

______ 
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KF § 10  DNR KS 2023/199 
KS § 3 
 
Övergripande bolagspolicy och reviderade ägardirektiv 

 
Sammanfattning 
Under 2023 lämnade kommunrevisionen en granskningsrapport avseende ägarstyrning 
i de kommunala bolagen. I samband med detta lämnades rekommendationer till 
förändringar som kan stärka kommunstyrelsens uppsiktsplikt, KS 2023/22. Revisionen 
rekommenderar kommunstyrelsen bland annat att se över möjligheten att ta fram en 
övergripande bolagspolicy. Vidare rekommenderar revisionen kommunstyrelsen att 
föreslå att bolagen fastställer gällande ägardirektiv årligen i samband med bolagens 
årsstämmor, att årligen pröva de kommunala bolagen och sammanfatta 
ställningstagandet i ett överklagbart beslut, samt att säkerställa att kommunens 
uppdrag/direktiv till bolagen sker genom ägardirektiven. Herrljunga kommun äger 
moderbolaget Nossan Förvaltningsaktiebolag som i sin tur är ägare till det kommunala 
bostadsbolaget Herrljunga Bostäder AB samt Herrljunga Elektriska och dess 
dotterbolag. Kommunstyrelsen har gett förvaltningen i uppdrag att återkomma med 
förslag till en övergripande bolagspolicy. Förvaltningen har tagit fram ett förslag till 
ägarpolicy och generella ägardirektiv för kommunala bolag ägda av Herrljunga 
kommun. I förvaltningens förslag till ägarpolicy och generella ägardirektiv beaktas de 
rekommendationer som revisionen lämnat i samband med granskning. I policyn anges 
bland annat att kommunfullmäktige ska årligen i samband med ekonomi- och 
verksamhetsplan för kommande treårsperiod ge ägardirektiv till helägda aktiebolag. 
Bolagsstämman ska årligen fastställa bolagets ägardirektiv. 

 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse i ärendet daterad 2024-01-24  
Förslag till Ägarpolicy för Herrljunga kommuns bolag 
 
Förslag till beslut 
Förvaltningens förslag till beslut: 

• Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att anta ägarpolicy för 
Herrljunga kommuns bolag. 

 
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förvaltningens förslag till beslut antas och finner att så 
sker. 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

1. Ägarpolicy för Herrljunga kommun antas. 
______ 
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Fortsättning KF § 10 
 
I kommunfullmäktige frågar ordförande om kommunstyrelsens förslag till beslut 
antas och finner att så sker. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 

1. Ägarpolicy för Herrljunga kommun antas. 
______ 

 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Expedieras till: Revisorerna, Nossan förvaltningsaktiebolag 
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KF § 11  DNR KS 2023/200 
KS § 4 
 
Översyn av samtliga ägardirektiv för bolagen 

 
Sammanfattning 
Under 2023 lämnade kommunrevisionen en granskningsrapport avseende 
ägarstyrning i de kommunala bolagen. I samband med detta lämnades 
rekommendationer till förändringar som kan stärka kommunstyrelsens 
uppsiktsplikt, KS 2023/22. Revisionen rekommenderar kommunstyrelsen bland 
annat att se över möjligheten att uppdatera och revidera ägardirektiven. Herrljunga 
kommun äger moderbolaget Nossan Förvaltningsaktiebolag som i sin tur är ägare 
till det kommunala bostadsbolaget Herrljunga Bostäder AB samt Herrljunga 
Elektriska och dess dotterbolag. Kommunstyrelsen har gett förvaltningen i uppdrag 
att genomföra en översyn av ägardirektiv med utgångspunkt i nu gällande 
målstyrning. Förvaltningen har genomfört en översyn av det gemensamma 
ägardirektivet för bolag ägda av Herrljunga kommun. Översynen omfattar inte 
särskilda ägardirektiv för respektive bolag under Nossan Förvaltningsaktiebolag.  
 
Beslutsunderlag 
Tjänsteskrivelse i ärendet daterad 2024-01-24  
Förslag till gemensamt ägardirektiv Nossan Förvaltningskoncern 
 
Förslag till beslut 
Förvaltningens förslag till beslut: 

• Kommunstyrelsen föreslår kommunfullmäktige att godkänna revidering av 
gemensamt ägardirektiv för Nossan Förvaltningskoncern.  

 
Beslutsgång 
Ordföranden frågar om förvaltningens förslag till beslut antas och finner att så 
sker. 
 
Kommunstyrelsens förslag till kommunfullmäktige 

1. Revidering av gemensamt ägardirektiv för Nossan Förvaltningsaktiebolag 
godkänns. 

______ 
 
I kommunfullmäktige frågar ordförande om kommunstyrelsens förslag till beslut 
antas och finner att så sker. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 

1. Revidering av gemensamt ägardirektiv för Nossan Förvaltningsaktiebolag 
godkänns. 

______ 
 
 
 
 

Expedieras till: Revisorerna, Nossan Förvaltningsaktiebolag 
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KF § 12  DNR KS 2024/70 
 
Interpellation om snöröjning på enskilda vägar 

 
Sammanfattning 
Följande interpellation inkom 2024-02-13 från Gunnar Andersson (M) till 
samhällsbyggnadsnämndens ordförande Eva Larsson (C).  
 
”Vid det avslutande mötet 2023 fattades beslut att förändra möjligheten till 
snöröjning på enskilda vägar. Förändringen är planerat att starta vintersäsongen 
2024/2025. Snöröjning på enskilda vägar har funnits i många år en uppskattade 
service för landsbygdens boende, lika så ett gott argument när man valt vår 
kommun som bosättningsort. Kan tyckas att det finns tid för de som påverkas att 
söka andra lösningar på de svårigheter som många möts av. Var detta möjligen 
orsaken till att beslutet fattades så snabbt? Med anledning av ärendets hantering 
har jag följande frågor att ställa.  
 

1. Enligt samhällsbyggnadsnämndens beslut 2023-05-03 skulle 
tjänsteskrivelsen i ärendet skickats vidare till kommunstyrelsen som 
underlag i budgetarbetet. Varför gjordes inte detta?  

 
2. Vid samhällsbyggnadsnämndens sammanträde 2023-12-03 begärdes en 

återremiss i ärendet för att hitta alternativa besparingar, vilken röstades 
ned med minsta möjliga marginal. Var orsaken att uppdraget var så tydligt 
så det endast innefattade snöröjningen på landsbygden, utan att söka andra 
alternativ till besparing?  

 
3. Om det var enda alternativet till besparing, varför innefattade uppdraget 

inte flera möjligheter till besparing?” 
 
Beslutsunderlag 
Interpellation inkommen 2024-02-13  
 
Beslutsgång 
I kommunfullmäktige frågar ordföranden om interpellationen ska besvaras på 
kommunfullmäktiges nästkommande sammanträde den 26 mars och finner att så 
sker. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 

1. Interpellationen besvaras på kommunfullmäktiges sammanträde den 26 
mars. 

______ 
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KF § 13  DNR KS 2024/74 
 
Fråga till kommunstyrelsens förste vice ordförande om snöröjning 
på enskilda vägar 

 
Sammanfattning 
Följande fråga inkom 2024-02-14 från Ove Severin (KD) till kommunstyrelsens 
förste vice ordförande Emma Blomdahl Wahlberg (C).  
 
”Snöröjningen på enskilda vägar i kommunal regi har under många år funnits i 
Herrljunga kommun, och för ett antal år sedan framkom ett sparförslag som 
innebar att snöröjningen på enskilda vägar skulle dras in, men eftersom det är en 
särskild service till invånarna så lyftes frågan som särskild fråga i 
Kommunfullmäktige på budgetdebatten och där en majoritet där ibland 
Centerpartiet, beslutade att snöröjningen skall vara kvar i kommunal regi.  
 
Nu undrar jag hur ni i Centerpartiet och den nuvarande majoriteten resonerade 
kring frågan när den läggs in som ett allmänt sparförslag utan hänvisning till att 
det är snöröjningen som är syftet och då på ett sådant sätt att den viktiga frågan 
om just kommunal snöröjning på enskilda vägar inte tas upp i kommunfullmäktiges 
budgetdebatt.  
 
Hade det inte varit rimligt att frågan legat separat ärende i budgeten när den är en 
så viktig samhällsservice som påverkar så många medborgare.” 
 
Beslutsunderlag 
Fråga inkommen 2024-02-14 
 
Beslutsgång 
Kommunstyrelsens förste vice ordförande Emma Blomdahl Wahlberg (C) svarar på 
frågan.  
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 

1. Svaret på frågan godkänns. 
______ 
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KF § 14  DNR KS 2024/83 
 
Fråga till Centerpartiets gruppledare angående borttagande av 
snöröjning på enskilda vägar 

 
Sammanfattning 
Följande fråga inkom 2024-02-16 från Gunnar Andersson (M) till Centerpartiets 
gruppledare Emma Blomdahl Wahlberg (C): 
 
”Samhällsbyggnadsnämnden fattade nyligen ett beslut att förhindra en för många 
god service, förändringen gällde borttagande av snöröjningen på enskilda vägar 
(vägsamfälligheter framfartsvägar med mera på landsbygden). En fråga som 
Centerpartiet under många år varit starkt drivande i. Av den anledningen har jag 
följande frågor till Centerpartiets gruppledare. 
 

1. Varför har denna förändring gjorts då ni tidigare argumenterat så starkt för 
denna service, framför allt för rättvisans skull? 

2. Kan vi förvänta oss flera stora förändringar i den Centerpartiska 
kommunpolitiken?” 

 
Beslutsunderlag 
Fråga inkommen 2024-02-16 
 
Beslutsgång 
Centerpartiets gruppledare Emma Blomdahl Wahlberg (C) svarar på frågan.  
 
Gunnar Andersson (M) tackar för svaret. 
 
KOMMUNFULLMÄKTIGES BESLUT 

1. Svaret på frågan godkänns. 
______ 
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